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Verslag van de vergadering van het Verkeers – en Ve rvoersberaad Drenthe d.d. 5 juni 2008 in 
zaal ‘De Drommedaar’ van het Dierenpark Emmen 
 
Aanwezig: G.J. ten Brink (Aa en Hunze, voorzitter), T.J. Meedendorp (Borger-Odoorn), G. Braam 

(Coevorden), J. Holman (Emmen), A. Bargeman (Hoogeveen), A.H.J. Dohle (Meppel),  
J. Dam (Noordenveld; 2e deel), H.H. Assies (Tynaarlo), H. Geertsma (Westerveld), mw. 
E. Koster-Sassen (De Wolden), mw. C.C.A. Klinkenberg (RWS-NN), J.P. de Vries 
(Drenthe, secretaris) 

 
Afwezig: J. Kuin (Assen), E. Bolhuis (Midden-Drenthe), J.H. Bats (Drenthe), mw. P.D. Hofstra 

(Drenthe) 
  

1. Opening en 
vaststelling agenda 

Dhr. Ten Brink opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Ingekomen post en 
mededelingen 

Ter vergadering worden uitgedeeld: 

• De getekende overeenkomst Halteplan Drenthe en Aanbiedingsbrief 
Hillenaar; 

• Een aangepast Eindvoorstel BDU 2009. 
 
Door een foutje tijdens het kopiëren is het memo niet compleet. De secretaris geeft 
weer welke mededelingen de leden daardoor hebben gemist. 
 
1. Wegsleepregeling 
De regeling is bijna gereed en wordt in de volgende vergadering geagendeerd. 
 
2. Prijs voor project ‘Alcoholvrij op weg’ 
Tijdens het NVVC op 24 april 2008 heeft ‘ons’ project de prijs voor de beste bijdrage 
bij de papers (23 aanmeldingen) gewonnen. De samenstellers ervan (mw. 
Bijsterveld van Verslavingszorg Noord-Nederland en mw. Sijpkes van provincie 
Drenthe) zijn daarmee in de Adviesgroep geluk gewenst. 
 
3. Samenwerking verkeersveiligheid door Univé Schad e en provincie Drenthe   
Momenteel wordt bezien, hoe de informatie op de schadeformulieren van Univé kan 
worden gebruikt bij de analyse van verkeersongevallen. Deze informatie zou een 
welkome aanvulling zijn op de afnemende registratie van ongevallen door de politie.  
Een aantal jaren geleden zijn de mogelijkheden ook al eens onderzocht, maar de 
kans op succes is deze keer aanzienlijk groter. 
 
4. Consumentenplatform Openbaar Vervoer   
De secretaris van het Platform en plaatsvervangend lid van de Adviesgroep, dhr. S. 
Rijpstra, heeft onlangs afscheid genomen. Namens de Adviesgroep is een kleine 
attentie overhandigd. 
Het laatst beschikbare verslag van het platform bevatte voor het Beraad geen 
relevante informatie en is daarom niet meegezonden. 
De heer Pannekoek, voorzitter van het Platform, zal na de zomervakantie aanwezig 
zijn in een van de vergaderingen van het Beraad, en de vergadering informeren 
over de taak van het Platform. 
 
5. Ontwikkeling verkeersongevallen en –slachtoffers  in 2007 
Tijdens het NVVC heeft de minister van V&W de cijfers 2007 t.a.v. 
verkeersongevallen en –slachtoffers in Nederland bekendgemaakt. Het aantal 
doden is opnieuw afgenomen; het aantal ziekenhuisgewonden daarentegen licht 
gestegen.  
Het aantal doden in Drenthe is de laatste jaren stabiel (tussen 32 en 35). Ten 
opzichte van 2006, toen het aantal ziekenhuisgewonden een aanzienlijke afname 
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liet zien, is het aantal ziekenhuisgewonden in 2007 aanzienlijk gestegen. Naar 
aanleiding van een vraag hierover van dhr. Bargeman, merkt de secretaris op dat 
vanwege de lagere aantallen in Drenthe de procentuele verschillen per jaar nogal 
kunnen verschillen. Het is daarom beter uit te gaan van gemiddelden over drie jaar. 
In de loop van dit jaar wordt inzicht gegeven in de ontwikkelingen in Drenthe, 
mogelijke oorzaken daarvan en (nieuwe) aangrijppunten voor beleid.   

3. Verslag van de 
vergadering van het 
VVBD d.d. 6 maart 2008 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en wordt naar de Statencommissie 
Omgevingsbeleid gestuurd.  
Over de Actiepuntenlijst zijn geen opmerkingen. 

4. Samenvatting 
uitkomsten vergadering 
ADV d.d. 15 mei 2008 

Het verslag wordt ter kennisgeving aangenomen. 

5. Samenvatting 
uitkomsten vergadering 
Dr. Overhedenoverleg 
d.d. 3 april 2008 

Naar aanleiding van de voortgang van de Wegsleepregeling merkt de secretaris op 
dat de politie Drenthe bereid is de mandatering per gemeente te regelen. 
In de eerstvolgende vergadering komen alle aspecten van de verkeersveiligheid 
rond bejaardenhuizen aan de orde. De uitkomsten zullen in het Beraad worden 
gepresenteerd.  

 
6. Actuele 
ontwikkelingen Verkeer 
en Vervoer Landelijk; 
NN; Drenthe 

1. Landelijke/regionale ontwikkelingen 
In een artikel in het Dagblad van het Noorden is vermeld dat de plannen voor de 
A28 (Meppel-Zwolle) niet doorgaan. Dit is niet juist. Wel zal de uitvoering vanwege 
aanvullend milieuonderzoek (fijnstof) enige vertraging oplopen. Dit is ook het geval 
voor 20 andere rijksprojecten.  
 
De afgelopen periode is ook met de staatssecretaris van V&W gesproken over de 
Meppelerkeersluis. Er is nog geen overeenstemming over financiering van het door 
Noord-Nederland gewenste plan (voldoende breedte en diepte). Ook provinciale 
staten van Drenthe hebben zich op 4 juni 2008 via een motie uitgesproken voor 
uitvoering van het oorspronkelijke plan en een bijdrage door het Rijk, die daarmee 
in overeenstemming is. 
 
Provinciale Staten zijn akkoord met het RSP. Friesland zal op 18 juni een besluit 
nemen. Daarna wordt het akkoord op 23 juni ondertekend. 
 
2. VNG/VDG 
Dhr. Assies doet verslag van ontwikkelingen in de VNG. Momenteel zijn de OV-
chipkaart, het rekening rijden en de milieuproblematiek (meer speelruimte gewenst 
vanuit Europese regelgeving) onderwerpen van gesprek. In het VNG-congres is 
openbaar vervoer ook uitgebreid aan de orde geweest. Conclusies waren: 

• het busvervoer is en wordt nooit rendabel; 

• inwoners van het platteland hebben al lang geaccepteerd, dat ze zelf voor 
vervoer moeten zorgen; 

• het busvervoer moet worden geconcentreerd rond stedelijke centra of 
woonconcentraties; 

• de ketenbenadering begint op gang te komen. 
 
In verband met de afwezigheid van dhr. Bolhuis is er geen nieuws vanuit de VDG. 

7. Ontwikkelingen 
Bewegwijzering 

Mede vanwege Europese regelgeving t.a.v. aanbestedingen is de ANWB niet meer 
de enige organisatie die bewegwijzering voor de overheden kan/mag regelen. Bij de 
ANWB heeft dit geleid tot een heroverweging over de vraag, of bewegwijzering een 
kerntaak moet blijven. Momenteel wordt hierover door de ANWB en o.a. het IPO 
van gedachten gewisseld. 
Gezien deze ontwikkeling hebben diverse overheden het contract met ANWB 
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opgezegd. 
De komende tijd moet worden nagedacht over de vragen: 

• hoe bewaken we nationaal en regionaal de uniformiteit t.a.v. 
bewegwijzering; 

• welke mogelijkheden hebben met name kleine gemeenten om 
ondersteuning te krijgen bij de voorbereiding en uitvoering van 
bewegwijzeringsplannen. 

 
Besluiten 
1. De Adviesgroep DV werkt een voorstel uit, dat op 4 december aan het VVBD 
wordt voorgelegd. 
2. De gemeenten en provincie worden per brief geïnformeerd over het voornemen 
om over dit onderwerp tot gezamenlijke afspraken te komen.   

8. Voorbereiding PUP 
2009  

a. Programma Permanente Verkeerseducatie 2009 
Een aantal onderdelen van het Programma 2009 wordt door de secretaris 
toegelicht. De vergadering gaat akkoord met de voorstellen van de Adviesgroep: 
1. Communicatie verkeersveiligheidonderwerpen via d e media 
Als de discussie over een nieuwe communicatieaanpak in 2008 geen resultaat 
oplevert, wordt het project afgevoerd. 
2. Website Verkeerseducatie Drenthe 
a. De benodigde middelen voor aanpassing van de Website worden gespreid over 
de jaren 2008 en 2009. 
b. Het voor 2008 benodigde bedrag van € 8.000 komt ten laste het Programma PVE 
2008. 
c. In het Programma PVE 2009 wordt een bedrag van € 15.000 opgenomen voor 
het tweede deel van de aanpassing. 
3. Website Wegwerkzaamheden in Drenthe  
a. In/na samenspraak met de buurprovincies wordt gebruik gemaakt van het 
systeem Local Traffic Control, dat als pilot 2 jaar gaat draaien.  
b. Het voor 2008 benodigde bedrag van € 14.000 komt ten laste van het 
Programma PVE 2008. 
c. De kosten voor 2009 en 2010 worden opgenomen in de programma’s PVE 2009 
en 2010. 
d. Als de evaluatie positief uitvalt, nemen de overheden in de jaren erna de kosten 
voor hun rekening. 
4. Trials  
Gedurende de looptijd dat het Verbond van Verzekeraars dit project grotendeels 
financiert, wordt in 2009 en met 2010 een bedrag van € 40.000 in de programma’s 
PVE opgenomen.    
5. Drents Verkeersveiligheidslabel  
In het Programma PVE 2009 wordt een bedrag van € 10.000 opgenomen voor een 
tussentijdse evaluatie. 
6. Ontwikkeling en uitvoering veiligheidscultuur bi j bedrijven 
Ook in 2009 wordt een bedrag van € 10.000 opgenomen voor dit onderwerp. Hierbij 
zal nauw worden samengewerkt met de werkgroep Goederenvervoer SNN. 
7. Pilot ‘Verkeerseducatie is geen poppenkast’  
Dit ingediende project van Koop & Co wordt in 2008 als pilot uitgevoerd, waarbij de 
kosten van € 5.000 ten laste komen van het Programma PVE 2008. 
8. Ingediende projecten Educom  
Voor de uitvoering van deze projecten, die nog met de indiener moeten worden 
besproken, wordt een bedrag van € 15.000 in de post onvoorzien opgenomen. 
 
Besluit 
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Het Beraad stelt het Programma PVE 2009 vast en stelt aan GS voor om een 
bijdrage van € 818.267 beschikbaar te stellen voor de uitvoering. 
 
b. Conceptvoorstel Verdeelbesluit BDU 2009 
Het Beraad kan zich vinden in het conceptvoorstel. 
 
Besluit 
Het VVBD stelt aan GS voor de beschikbare middelen vanuit de BDU 2009 als volgt 
te verdelen: 
Exploitaitie OV  € 18.901.000 
Programma PVE €      818.267 
Projecten Infra  €   6.577.000 
 
c. Conceptvoorstel honorering Projecten Infrastruct uur 
De secretaris gaat kort in op de totstandkoming van het voorstel. In vergelijking met 
voorgaande jaren zijn veel projecten ingediend (67). Helaas was een groot deel van 
de opgestuurde formats niet volledig, hetgeen nogal wat nawerk met zich 
meebracht. Dit is een punt van aandacht voor de procedure van de BDU 2010. 
 
De vergadering kan zich vinden in het voorstel van de provincie betreffende de te 
honoreren projecten. Dhr. Meedendorp pleit voor het zo mogelijk nu al honoreren 
van (een deel van) de vier vermelde reserveprojecten. Dit verzoek zal worden 
meegenomen. 
 
Besluit 
Het VVBD stelt aan GS voor de middelen ten behoeve van projecten Infrastructuur 
te verdelen overeenkomstig het concept Bestedingsvoorstel.      

9. Richtlijn BDU en 
Protocol Convenanten 

a. Richtlijn BDU 
De vergadering gaat zonder discussie akkoord met de inhoud van de Richtlijn. 
 
Besluiten 
1. Het Beraad stemt in met de inhoud van deze richtlijn. 
2. Het Beraad adviseert GS deze richtlijn vast te stellen. 
 
b. Protocol Convenanten 
Ook over het protocol heeft geen inhoudelijke discussie plaats. 
 
Besluiten 
1.Het Beraad stemt in met de inhoud van dit protocol. 
2. Het protocol wordt ook van toepassing verklaard voor provinciale projecten, 
waaraan gemeenten een bijdrage verstrekken. 
3. Het Beraad adviseert GS het protocol vast te stellen. 

10. Rondvraag en 
Sluiting 

De heer Assies meldt dat er mogelijk een rechtszaak komt tegen de voorgenomen 
afsluiting van de doorgaande weg in Zuidlaren. Dit in verband met de reconstructie 
van een deel van deze route. 
De heer Meedendorp gaat kort in op de ontwikkelingen rond Ees (wel/geen 
ontsluiting op de N34). Mede hierdoor loopt de uitvoering van de plannen vertraging 
op. 
 
De voorzitter bedankt voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 
 
Vervolgens begeven de aanwezigen zich naar de Stadsvloer van Emmen voor de 
perspresentatie van het halteplan Drenthe.  
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ACTIEPUNTENLIJST van het VVBD (n.a.v. vergadering 0 50608)  
 
1. Nieuwe actiepunten n.a.v. de vergadering van het  VVBD op 5 juni 2008  
 
No.  Onderwerp      Actie door S.v.z. 
050608-01 Agenderen ‘Wegsleepregeling’ op 16 oktober 2008 secretaris 
 
050608-02 Aandacht voor taken Consumentenplatform OV  secretaris 
  in vergadering van 4 december 2008 
 
050608-03 Ontwikkelingen verkeersveiligheid in Drenthe  provincie 
  inzichtelijk maken 
 
050608-04 Agenderen  ‘Verkeersveiligheid bejaardenhuizen’  secretaris 
 
050608-05 Opstellen advies over Bewegwijzering t.b.v.    secretaris 
  vergadering Beraad op 4 december 2008 
 
050608-06 Informeren wegbeheerders over ontwikkelingen  secretaris 
  bewegwijzering 
 
050608-07 Verwerken besluiten t.a.v. Programma’s  secretaris 
  PVE 2008 en 2009  
 
 
 
 
2. Lopende actiepunten n.a.v. eerdere vergaderingen  
 
No.  Onderwerp      Actie door S.v.z. 
 
080607-01 Agenderen Informatiegestuurd verkeerstoezicht  secretaris 
  Drenthe 
 
280907-01 Agenderen adviesrecht VVBD t.a.v. BDU  secretaris 
   
060308-01 Agenderen ‘Drempels’ t.b.v. gemeenschappelijk  secretaris 
  standpunt 
 
060308-02 Suggesties voor excursie in najaar 2008 meenemen secretaris/ 
  in programma (bezoek Connexxion; info chipcard) voorzitter 
 
060308-03 Evaluatie LZV eind 2008    secretaris 
 
060308-04  Gevolgen hogere asdruk van LZV onderzoeken en RWS/ 
  aan de orde stellen op landelijk niveau   voorzitter 
 
060308-05 Instellen werkgroepje t.b.v. website Wegwerkzaam- secretaris 
  heden en pilot ‘statische info’in navigatiesysteem 
 
060308-06 Instellen werkgroepje Landbouwverkeer   secretaris 
 
 
 
 
 


